
Protokoll för årsmöte med Skövde IBF 2023-06-07

§1. Årsmötets öppnande av Paula Bäckman

§2. Fastställande av röst!ängd
Röstlängden på årsmötet fastställdes till 19 medlemmar. Till rösträknare utsågs Malin Frisk.

§3.Frågan om mötes behöriga utlysande

Årsmötet fann att årsmötet stadgeenligt utlysts.

§4.Fastställande av föredragningslistan i enlighet med förslag

Årsmötet godkänner årsmötesdagordningen.

§5. Val av ordförande och sekreterare för mötet
Helene Lundqvist utsågs till ordförande och till sekreterare utsågs Helena lsacson

§6. Val av protokolljusterare
Malin Frisk och Nicole de Jongh utsågs till protokolljusterare tillika rösträknare

§7. Styrel sens verksa m hetsberättelse för säsong en 22 I 23

Styrelsens sekreterare föredrog verksamhetsberättelsen. Årsmötet beslutar att godkänna

och lägga denna till handlingarna.

§8. Styrelsens förvaltningsberättelse för säsongen 22123

Kassören föredrog förvaltningsberättelsen. Årsmötet beslutar att godkänna och lägga denna

till handlingarna.

§9. Revisionsberättelse
Kassör Marie Borelind Forsberg foredrog revisorns berättelse vilket mynnade ut i ett förslag

om ansvarsfrihet för styrelsen (se §10). Årsmötet beslöt att godkänna och lägga

revisionsberättelsen till handlingarna.

§10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens förvaltning årsmötet
Revisorns förslag om ansvarsfrihet enligt §9, godkändes av årsmötet. Styrelsens medlemmar
deltog inte i beslutet om ansvarsfrihet.

§11. Faststä!lande av medlemsavgift för säsongen23124
Årsmötet fastställde medlemsavgift för säsongen 23124 till 3OO kronor/år för alla åldrar samt

maxbelopp på 1000/år familj.

§12. Behandling av verksamhetsplan och budget för säsong23l24
Paula Bäckman föredrog verksamhetsplan och budget för kommande säsong,23/24.
Årsmötet beslöt att godkänna dessa.
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§ 13. Behandling av inkomna motioner
Det har inkornmit tre motioner till årsmötet från motionärerna Henrik Nilsson, Stefan

Axelsson samt Markus Hjalmarsson.

Henrik föredrar sin motion. Ordförande föredrar styrelsens svar på motionen. Yrkan om

omröstning från årsmötet. Omröstningens utfall bifall 6, avslag 9 dvs Årsmötet avslår

motionen.

Stefan föredrar sin motion. Ordforande föredrar styrelsens svar på motionen. Årsmötet gåi
på styrelsens förslag, motionen anses besvarad.

Markus föredrar sin motion. Ordförande föredrar styrelsens svar på motionen. Årsmötet
bifaller punkt L&2, samt att punkttre ska ingå iutvecklingen avträningsupplägget. Det

utarbetade förslaget ska redovisas i sin helhet senast vid sista styrelsemötet 2023.

§.14. Va! av ordförande för ett år
Valberedningens förslag till omval av ordförande Paula Bäckman. Årsmötet godkände Paula

Bäckman som ordförande.

§15.Val av ledamöter
Valberedningens förslag på omval av Marie Borelind Forsberg som kassör, omval av Lars

Ericsson som sekreterare samt nyval avJohn Mielonen och DanielThyni. Samtliga föreslås
väljas på 2 år. Årsmötet beslutar enligt förslag.

§16. Val av suppleanter
Valberedningens förslag är inga suppleanter. Årsmötet beslutar enligt detta förslag.

§17. Val av revisor
Årsmötet valde auktoriserad revisor från PWC, Krister Holmstand, till revisor.

§18. Val av valberedning
Årsmötets har utsett styrelsen till valberedning. Styrelsen får i uppdrag att utse en ny

valberedning.

§19. övriga frågor

Fråga till årsmötet

Hur får vi fler att engagera sig i vår förening?

Årsmötet diskuterade, inga beslut fattades.

Avtackningar



Paula Bäckman tackar styrelseledamoten Malin Frisk för ett gott arbete samarbete och

engagemang genom åren.

Paula Bäckman tackar årsmötets ordförande, Helene Lundqvist.

§20. Mötet avslutas

Helene Lundqvist

Ordförande

lena lsa

Sekreterare

Nicole de

Justerare
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